
P/F MAGLEBYLUND 
.Referat fra bestyrelsesmøde – 17.01.2017 

 

Noter 

 
Til stede: 
Erling Hartvig, Rene Heiberg, Vivi Kronborg, Tim Petersen og Anne-

Marie Sigaard (ref.) 
 

 

 
1.Godkendelse af referat fra møde den 24. november 2016 

Referatet blev godkendt og underskrevet. 

 

 

 

2. Siden sidst 
Formanden orienterede om, at der er solgt en enkelt have (nr. 132) 
siden sidste bestyrelsesmøde.  

 
Endvidere om, at han har overtaget administrationen af udlejningen af 

Fælleshuset. Der afholdes ’overdragelsesmøde’ den 22. januar, hvor 
bl.a. de nyligt udarbejdede videoer, der viser bookingsystemets mange 
funktioner, vil blive gennemgået. 

 
Kassereren gennemgik det foreløbige driftsregnskab for 2016 og det 

endelige resultat forventes at vise et mindre underskud på ca. kr. 
15.000 – hvilket bestyrelsen fandt meget tilfredsstillende.  
 

Flere regnskabsposter blev efterfølgende drøftet – herunder også 
egenkapitalens størrelse.  

 
Herefter blev restancelisten gennemgået – og samlet set viser denne 

en saldo på ca. kr. 28.000. Der er især to haveejere, der har en større 
andel heri – den ene er tidligere omtalt og formanden vil nu for sidste 
gang give denne frist til den 1. april. Hvis ikke betaling er sket inden da 

vil restancen/sagen blive overgivet til retslig inkasso.  
Den anden haveejer, der skylder et større beløb har desværre en 

ukendt adresse, men der sættes nu ekstra kræfter ind på at følge 
sagen op. 
 

Endelig blev budgetforslag for 2017 fremlagt og gennemgået. 
 

FOF-udvalget har sørget for, at der er opsat nye udhængsskabe på 
købmandens gavl ud mod p-pladsen – bestyrelsen glædede sig over 
det fine resultat. 

 

 

 

 
 

 
 

 
 
 

 
 

 

3. Aktionslisten med planlagte opgaver  
blev opdateret således: 

 
Formanden og næstformanden vil tage ny kontakt til Dragør kommune 
med henblik på et møde vedr. etablering af vinterlåger på Kirkevej ved 

Slørvej og ved Hovedindkørselsvejen til foreningen. 
 

 
 

 

Aktionsliste nr. 

192 – EH+TP 

 

 

  

212  



Ligeledes vil også kommunens vurdering af bumpene på Slørvej blive 

drøftet ved ovennævnte lejlighed. 
 
Bestyrelsen vil lægge op til, at foreningens 70-års fødselsdag fejres 

umiddelbart forud for børneugen (den 7. eller 8. juli) og eventuelt i 
samarbejde med MIK og/eller MAK. 

 
Ifm generalforsamlingen vil bestyrelsen fremsætte forslag om at lade 
vedtægternes § 7 stk. 2 udgå. 

 
Fælles arbejdsdag afholdes i april – arbejdsopgaveliste udarbejdes. 

 

 

 

 

230 – alle 

 

 

 

236 – AMS 

 

 

237 - alle 

 

4. Eventuelt  
Bestyrelsens kommende planlagte møder/arrangementer: 
 

21.02. – Bestyrelsesmøde kl. 18 hos Anne-Marie (regnskab og budget) 
24.02. – Generalforsamlingsmateriale lægges på hjemmesiden 

26.03. – Generalforsamling 
xx.04. – Fælles arbejdsdag 
xx.07. – 70-års Fødselsdagsfest 

 

 

 

 
 

Bestyrelsens underskrifter: 
 
 

 
 

     
______________________________ ________________________________ 
Erling Hartvig   René Heiberg 

 
 

 
 

_____________________________ ____________________________ 
Tim Petersen   Vivi Kronborg 
 

 
 

 
____________________________ 
Anne-Marie Sigaard 
 


